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De Rooie Rakker 

LOKAAL IDEAAL 

Zou je een actieve rol willen spelen in de lokale politiek? Ben je geboeid door de uitdagingen waar onze 

gemeente de komende jaren voor staat? Voel je je positief aangesproken door de manier waarop de PvdA in 

Leidschendam-Voorburg zich inzet om haar idealen werkelijkheid te laten worden? En wil je daar een 

bijdrage aan leveren? 

Is je antwoord “ja”, doe dan mee aan de nieuwe leergang Lokaal Ideaal: Politiek actief in 

jouw gemeente, die de PvdA dit najaar organiseert! Daarin maak je kennis met de 

plaatselijke afdeling en ontdek je welke mogelijkheden er zijn om actief te worden in de 

partij. Er is altijd iets te doen dat bij jouw belangstelling en mogelijkheden past. Wil je 

helpen tijdens een verkiezingscampagne, of meedenken over de politieke koers? 

Wil je meedoen aan de Gemeenteraadsverkiezingen van 2018? Dan kun je je tevens 

oriënteren op het raadswerk en wat dat inhoudt. Want wat doet een raadslid of een 

wethouder eigenlijk? Wat komt er op jouw gemeente af de komende jaren? Hoe ga je als 

raadslid om met de media, hoe genereer je aandacht voor de standpunten en resultaten van 

de PvdA?  

In zes avonden van elk twee uur krijg je een unieke kijk in de politieke keuken. Je krijgt les 

over de beginselen van de PvdA en de geschiedenis van de sociaal-democratie. Voor elke 

bijeenkomst worden aansprekende inleiders uitgenodigd uit de landelijke en de lokale 

politiek, die hun ervaringen met je delen. Ook wordt een bezoek aan de Tweede Kamer 

gebracht. 

Deze leergang wordt gezamenlijk georganiseerd door de PvdA-afdelingen Den Haag, Delft, 

Zoetermeer, Pijnacker-Nootdorp, Rijswijk en Leidschendam-Voorburg en afwisselend 

gehouden in de verschillende gemeentehuizen op zes woensdagen: 21 september, 5 oktober, 

26 oktober, 9 november, 23 november en 14 december 2016. 

Als bijdrage in de kosten wordt een bedrag van € 35,- p.p. gevraagd. Voor studenten geldt 

een bedrag van € 15,- p.p. De kosten mogen geen belemmering voor je zijn om mee te 

doen. Indien het cursusbedrag een probleem oplevert, is er altijd een oplossing mogelijk. Je 

kunt dit bij inschrijving aangeven. Bij aanmelding (via sangita.paltansing@gmail.com, graag 

voor 21 augustus) krijg je een bevestiging en meer informatie over de start van de cursus.  

 

Meld je aan voor 21 augustus 2016 bij de voorzitter van PvdA – afdeling Rijswijk Andy Kooy: 

 

Andy.Kooy.PvdA@gmail.com . Wees er snel bij, want het aantal plaatsen is beperkt!. 

 

meer informatie over de start van de cursus.   

 

#5 JULI 2016    

Verder in dit nummer: blz. 2 Namen en adressen; 3 Column Michel van der Holst 3 Verslag ALV  
6 Berichten uit de Raadsfractie 7 Berichten uit de Statenfractie 8 Politieke agenda  

Digitale uitgave voor leden en belangstellenden van de afdeling Leidschendam-Voorburg. 

Kopij voor het volgende nummer graag uiterlijk 28 augustus 2016. per e-mail aan: voorburg@pvda.nl 

mailto:sangita.paltansing@gmail.com
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COLOFON 
 

Afdelingsbestuur 

Leidschendam-Voorburg: 

(met portefeuilles) 

 

Jochem Streefkerk  

VOORZITTER 

tel.06-23121175, e-mail:  

mail@jstreefkerk.nl  

 

Folkert Buis 

PENNINGMEESTER 

tel. 06-48100167, e-mail 

folkertbuis@hotmail.com   

NL89 RABO 0383 5164 71 

ten name van PvdA  

Leidschendam-Voorburg 

 

Michel van der Holst  

WEBMASTER 

tel. 06-30344890, e-mail:  

m.vander.holst@tele2.nl  

 

Sangita Paltansing 

ALGEMEEN BESTUURSLID 

06-28979034 e-mail: 

sangita.paltansing@gmail.com  

Carl Schmitz  

SECRETARIS 

 tel. 06-11854028; e-mail: 

klungeraar@gmail.com   

 

Jac. Wolters  

LEDENZAKEN  

tel. 070 3273638; email: 

jj.wolters@gmail.com;  

 

 

Sociale media 

e-mail: voorburg@pvda.nl  

website: leidschendam-

voorburg.pvda.nl 

twitter: @PvdALdmVbg    

 

 

 

Gemeentebestuur 

  

Nadine Stemerdink  

WETHOUDER – Portefeuille:  

Werk en inkomen, incl. DSW, 

jeugdwerkgelegenheid; 

Sport; Buurt- en wijkgericht 

werken; Openbare ruimte; 

Personeel & Organisatie. 

Project Leidsenhage.  

DERDE LOCOBURGEMEESTER  

tel. 3009398; e-mail: 

n.stemerdink@lv.nl 

 

Gemeenteraadsfractie  

Leidschendam-Voorburg 

 

Marjan van Giezen  

FRACTIEVOORZITTER, CIE AZ, OG 

tel. 06-29 564 484;  

e-mail: mjha.van.giezen 

@leidschendam-voorburg.nl 

 

Cemil Cenk Altay  

RAADSLID, CIE MA 

tel. 06-24297893;  

e-mail: cemilcenk@live.nl   

 

Delroy Blokland 

RAADSLID, CIE AZ, MA 

 tel. 06-26314758; e-mail: 

delroyblokland@gmail.com  

 

 

Wijk- en Ombudsteam 

 

TREKKER: Jacob Zuurmond 

tel. 06-37331356, e-mail: 

jzuurmondsr@hotmail.com 

  

LEDEN: Cemil Altay, Marjan 

van Giezen, Michel van der 

Holst & Sangita Paltansing 

 

 

 

Landelijk  

 

Michiel Servaes  

LID TWEEDE KAMER,  

WOORDVOERDER BUITENLANDSE 

ZAKEN; e-mail: 

m.servaes@tweedekamer.nl  

 

PARTIJBUREAU:  

Herengracht 54;  

Postbus 1310,  

1000 BH Amsterdam;  

tel 0900-9553  

(weekdagen 09:00 tot 17:00 

uur, lokaal tarief),  

 e-mail: info@pvda.nl; of 

ledenadministratie@pvda.nl. 

 

LANDELIJK PVDA OMBUDSTEAM  

070-3182742 

 

CONTACTPERSOON REGIO 

HAAGLANDEN: Egon Adel 

eadel@pvda.nl  

 

 

PvdA Gewest Zuid-Holland  

 

GEWESTBESTUUR:  

e-mail: zholland@pvda.nl;  

website: 

www.zuidholland.pvda.nl  

 

STATENFRACTIE  

e-mail: pvda@pzh.nl;  

 

LEDEN GEWESTELIJK BESTUUR:  

Annelies Pilon,  

tel. 06-10 820 321; e-mail: 

anneliespilon@hotmail.com  

 

Martin Oosterheert,  

tel. 06-55804454, e-mail: 

moost2010@hotmail.com  

 

 

 

 

  

mailto:mail@jstreefkerk.nl
mailto:folkertbuis@hotmail.com
mailto:m.vander.holst@tele2.nl
mailto:sangita.paltansing@gmail.com
mailto:klungeraar@gmail.com
mailto:voorburg@pvda.nl
https://twitter.com/PvdALdmVbg
mailto:n.stemerdink@lv.nl
mailto:mjha.van.giezen@leidschendam-voorburg.nl
mailto:mjha.van.giezen@leidschendam-voorburg.nl
mailto:cemilcenk@live.nl
mailto:delroyblokland@gmail.com
mailto:jzuurmondsr@hotmail.com
mailto:m.servaes@tweedekamer.nl
mailto:info@pvda.nl
mailto:ledenadministratie@pvda.nl
mailto:eadel@pvda.nl
mailto:zholland@pvda.nl
http://www.zuidholland.pvda.nl/
mailto:pvda@pzh.nl
mailto:anneliespilon@hotmail.com
mailto:moost2010@hotmail.com
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COLUMN 

ZORG(EN) 
door Michel van der Holst  
Een mevrouw van 84 jaar zit aan de keukentafel met een gemeenteambtenaar. Ze denkt na 

over de vraag die haar door de gemeenteambtenaar zojuist is gesteld. Aan dezelfde tafel zit 

de dochter van deze mevrouw, tevens ook peinzend over dezelfde vraag.  

De vraag die gesteld is betreft het aantal uren zorg die mevrouw denkt nodig te hebben aan o.a. 

de huishoudelijke hulp. Gevraagd is tevens wat mevrouw allemaal zelf nog denkt te kunnen doen 

en of haar dochter ook nog bij zou kunnen springen. Mevrouw denkt daar dus diep over na. Door 

haar gedachten gaat, dat zij slecht ter been is en haar dochter is heel erg druk met haar werk. 

Veel vrienden heeft mevrouw niet, dus die kunnen ook niet bijspringen. En mevrouw bedenkt er 

ook nog bij dat zij toch al recht had op hulp?  

Inmiddels is de zorg overgeheveld naar de gemeenten en zijn er vele keukentafelgesprekken 

gevoerd. Op veel zorg is gekort, omdat door de gemeenten is aangegeven, dat er simpelweg geen 

geld meer voor is, waardoor de patiënt of hulpbehoevende veel meer zelf zal moeten doen of dat 

vrienden of familie maar bij moeten springen. Maar als iemand geen vrienden heeft en ook geen 

verdere familie? Wat dan? Op dit moment is bekend geworden, dat er door de gemeenten zo 

beknibbeld is op de zorg, dat zij 300 miljoen euro hebben overgehouden. 

Veel ouderen hebben inmiddels zich beklaagd over het feit, dat deze zogenoemde keukentafel- 

gesprekken toch vooral eenrichtingverkeer waren en dat er totaal niet naar hen geluisterd werd. 

Er zijn zelfs rechtszaken aangespannen die ook nog gewonnen zijn. 300 miljoen is best wel veel 

geld, wat dus niet aan de zorg is besteed. Best raar als je zoveel geld overhoud, wat voor de zorg 

is bestemd. 

Inmiddels aan de keukentafel is de mevrouw van 84 jaar nog steeds in gepeins verzonken. Ook 

haar dochter weet het antwoord niet. De gemeenteambtenaar probeert er een getal aan te 

verbinden. Het blijft toch een moeilijk besluit. Ik zou zeggen: kom op gemeenteambtenaar, wees 

eens ruimhartig. Immers er is nu zoveel geld overgehouden, dat de huishoudelijke hulp  van deze 

mevrouw best betaald kan worden. Werklozen genoeg die nog steeds zoeken naar werk en dit best 

graag zouden willen doen. Dit geldt voor elke oudere. Immers zij hebben het land opgebouwd en 

verdienen de beste zorg. Dan heeft deze mevrouw van 84 jaar ineens een stuk minder zorgen.  

 

VERSLAG 

AFDELINGSVERGADERING 22 JUNI 
door André Rodenburg 
Op woensdagavond 22 juni kwamen we bijeen voor de uitgestelde Afdelingsvergadering (ALV) 

over de jaarverantwoording van bestuur en fractie en de verkiezing van een nieuw bestuur. 

JAARVERSLAGEN 
Het Afdelingsjaarverslag (zie RR maart) is ongewijzigd vastgesteld. Het was een bewogen jaar voor 

de lokale politiek,met de raadsenquête naar de Duivenvoordecorridor en de toetreding van PvdA 

en Groenlinks tot het college van BenW. Door het overlijden van een aantal gewaardeerde leden 

als Riek Heuperman en Maarten Oosschot en helaas ook opzeggingen zoals door onze toenmalige 

voorzitter Paul van der Burg om redenen van de landelijke politiek  



- 
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Het financieel jaarverslag was al door het Partijbureau aanvaard, met oog op onze bestuurs-

situatie. Het bestand betalende leden is opgeschoond,waardoor het aantal nu ca. 230 is. Het 

wegvallen van inkomsten door minder contributies, een lagere fractiebijdrage, geen advertentie-

inkomsten is opgevangen door versobering, zoals het volledig digitaal uitbrengen van de RR. 

Daardoor is er toch €800 aan het verkiezingsfonds toegevoegd, waarin nu €4.000. Bij vorige 

verkiezingen was het fonds nog €7.000 dus ook hier moeten we rekening houden met soberheid.   

BESTUURSFUNCTIES 
Jacob Zuurmond heeft de  afweging gemaakt om zich terug te trekken als commissielid; daaraan 

liggen nadrukkelijk geen politieke of persoonlijke conflicten ten grondslag, maar de rol als 

'adviserend' lid binnen de raadsfractie blijkt toch te lastig vergeleken met zijn eerdere positie in 

de Participatieraad. Jacob blijft wel beschikbaar voor activiteiten van de afdeling, onder meer in 

het Ombudsteam.  

André  Rodenburg die sinds 1998 redacteur was van de Rooie Rakker en sinds 2000 lid van het 

afdelingsbestuur en de laatste maanden de functie van secretaris combineerde met die van 

waarnemend voorzitter treedt eveneens af. André sprak zijn dank uit aan Martin Oosterheert en 

Marttijn Mudde voor de ondersteuning door het gewestbestuur in de afgelopen periode. Vooruit 

kijkend ziet hij de afdeling met met weinig middelen maar meer actieve mensen op weg naar de 

raadsverkiezingen in 2018.  

Als nieuwe bestuursleden waren voorgedragen: 

Jochem Streefkerk (voorzitter), Carl Schmitz 

(secretaris), Folkert Buis (penningmeester), Sangita 

Paltansing, naast de aanblijvende leden Jac Wolters 

en Michel van der Holst. Er waren geen 

tegenkandidaten en geen bezwaren aangemeld.  

De beoogd voorzitter Jochem Streefkerk lichtte desgevraagd zijn kandidatuur toe, waarbij hij 

wees op de diversiteit waarin de PvdA zich onderscheidt van andere politieke partijen.  

Fractievoorzitter Marjan van Giezen sprak haar ondersteuning uit voor de voordracht. Het is goed 

dat er een brede actie is ondernomen om nieuwe mensen te vinden. Ook uitte zij haar waardering 

voor de inzet van het gewest Zuid-Holland en het oude bestuur. Er zijn meer handen nodig voor 

ondersteuning van het werk van de raadsfractie.  

Alle voorgedragen kandidaten zijn  met algemene stemmen gekozen.  

Op voorstel van Martin Oosterheert zal de afdeling bij een borrel – te organiseren door het nieuwe 

bestuur op 26 augustus a.s. – afscheid nemen van André als waarnemend voorzitter en redacteur 

van de Rooie Rakker en Jacob als commissielid. 

Politieke discussie  
Marjan van Giezen keek nogmaals terug op 2015 als jaar van politieke ommekeer na de val van het 

college over de Duivenvoorde-Corridor. Onderwerpen als sociale woningbouw zijn weer 

bespreekbaar in de raad. Nu gaat het naast de grote investering in Leidsenhage ook om 

revitalisering van Damcentrum, Herenstraat en de andere  winkelcentra. We lopen daarbij soms op 

tegen rare oude regels zoals een verbod om zitbanken tegen de gevel te plaatsen.  

De lokale ondernemers willen graag een nieuwe oeververbinding (Vlietbruggen), de omwonenden 

vrezen echter dat er alleen meer autoverkeer van komt, maar niet minder files en overlast. De 

verkeersvraag staat los van de uitbreiding van Leidsenhage.  
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De ‘3D’ decentralisatie van de zorg voor jeugd en ouderen is in onze gemeente niet 'verkeerd' 

gegaan, maar we kunnen die ook niet 'goed' noemen als we geld bestemd voor zorg en welzijn van 

onze inwoners overhouden. We moeten goed blijven letten op onze inwoners met zorgbehoefte.  

Wethouder Nadine Stemerdink is  trots op ontwikkelingen op haar beleidsterrein openbare ruimte. 

Als voorbeeld noemde ze het Huijgenskwartier, er komen ‘hanging baskets’ en de laatste politieke 

discussie ging nog over de exacte tint groen van de zitbanken...  

In Leidsenhage wordt ca. €300 mln geïnvesteerd door eigenaar Unibail/Rodamco, het 

bestemmingsplan kan binnen enkele weken onherroepelijk vaststaan. In vertrouwen daarop is 

sloop van de oude  kantorenblokken al begonnen. Door de keuze voor ondergronds parkeren wordt 

de finale oplevering nu verwacht in 2019. De gemeente betaalt daar overigens niet aan mee, wel 

voor inrichting en opknappen van de omgeving.  

Bij haar portefeuille werk en inkomen is het motto ‘Jongeren in de lift’: iedereen die niet al werkt 

of leert, matchen we met werkgevers voor een baan en/of stage. Schoolverlaters zonder 

kwalificaties gaat de gemeente individueel begeleiden naar certificaten. We zoeken daarbij steeds 

naar 'sociaal rendement', vakbekwaamheid en duurzaamheid. Wie zijn woning laat isoleren in een 

werkgelegenheidsproject heeft ook recht op vakwerk, merkte Maarten de Groot op. 

Er zijn binnen 3 maanden al 22 mensen geholpen aan ‘beschut werk’. Voor sommigen is dat 

dagbesteding met behoud van uitkering, maar soms kan het ook regulier betalend werk worden. 

Nadine vraagt vertrouwen dat wethouders dat decentraal goed oppakken en verantwoorden aan 

hun raad. Er is brede steun, ook van Gemeentebelangen en zelfs van de VVD. Werkgevers krijgen 

geen extra geld, dat is er wel voor begeleiding en certificering. We moeten  echter ook erop 

letten dat mensen met een uitkering niet onterecht onder druk worden gezet.    

Het minimabeleid wordt breder bekend gemaakt: de gemeente Leidschendam-Voorburg doet al 

jaren mee met de Ooievaarspas, maar gaat dat nu ook meer bekend maken.  

Hoe verder 

In de discussie kaartte Albert van Duren de woningbehoefte aan: hoewel er veel geld over is bij 

woningcorporaties is er de laatste jaren nauwelijks gebouwd en ook linksom of rechtsom weinig 

druk op uitgeoefend. Carl Schmitz wees erop dat landelijk is er zowel sprake is van groei als 

krimp. Wordt dat meegenomen bij huisvesting van statushouders?  Henk Lantinga herinnerde aan 

de regionale prestatieafspraken. Duurt het echt 6 jaar voor er nieuwbouw gerealiseerd kan 

worden? Marjan van Giezen: de wachttijd voor sociale woningen is nu 47 maanden, dat is lang. 

Door de komst van statushouders is er nu wel druk om te bouwen, zowel voor doorstroming als 

starters. Voor een deel zullen dat tijdelijke woningen zijn. 

Marjan van Giezen wil meer werk maken van het Ombudsteam.  Tot dusver hebben we al 

incidenteel mensen kunnen helpen. Het gaat er ook om zichtbaar te zijn en signalen oppakken. 

Jacob Zuurmond wil aast het oplossen van problemen politieke discussie kunnen aangaan, 

bijvoorbeeld in wijkcentra, meningen aanhoren en weerwoord geven. Ramon Jaikaran: dat kan 

ook helpen het ledental weer op te krikken.  

Er komen nieuwe onderwerpen op de politieke agenda van de gemeente, zoals wat te doen met 

radicaliserende jongeren: een wijkagent die weet “wie is wie” kan veel preventief werk doen, 

maar niet in zijn eentje, er is een heel netwerk nodig.  

We krijgen een nieuwe burgemeester in de persoon van dhr Klaas Tigelaar, we hadden vooraf 

nooit aan een politicus van de CU gedacht, maar de raad vindt hem unaniem de beste keus.  
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BERICHTEN UIT DE RAADSFRACTIE 

 

EEN BRUG TEVEEL? GELUKKIG VOOR SOCIALE 

WONINGBOUW GEEN BRUG TE VER! 
door Marjan van Giezen 
De Raad heeft opnieuw geen besluit genomen over wel/geen extra brug over de Vliet. Tot 

teleurstelling van de PvdA. Er is veel geld en moeite geïnvesteerd in goede onderzoeken en 

overleg met de buurt. Er ligt een (verdeeld) advies van een Klankbordgroep. Voor ons maakt 

dit alles één ding duidelijk: een extra brug betekent géén kilometer minder file!  

De PvdA vindt wel dat er nu snel maatregelen moeten worden genomen om de verkeerslast in het 

Damcentrum te verminderen. Bijvoorbeeld met Dynamisch Verkeersmanagement, waarbij actuele 

informatieborden het verkeer via andere routes kunnen sturen. Onze motie werd breed gesteund. 

Die andere route zijn we ook ingeslagen met sociale woningbouw. Voor het eerst sinds jaren ligt er 

een plan om flink wat sociale huurwoningen te bouwen, dank, college! Deze woningen zijn vooral 

bedoeld voor statushouders, die we verplicht moeten en willen huisvesten. Maar ook voor starters 

en voor ouderen die willen doorstromen. Hier is veel behoefte aan!  

Een breed gesteund PvdA-amendement houdt wel het aantal nieuwe woningen op de locatie 

Rijnlandlaan beperkt, gezien de bouwplannen voor basisschool, middelbare school, kinderopvang 

en turnhal. Er moet genoeg ruimte voor groen overblijven! 

 

PROEF MET BESCHUT WERK WORDT UITGEBREID 
door Delroy Blokland  

De gemeente moet op grond van de Participatiewet werk in een beschutte omgeving 
organiseren voor mensen die (nog) niet in staat zijn om een betaalde baan te krijgen. De 
proef die in de eerste helft van 2016 is uitgevoerd met 22 mensen was een succes en wordt 
voortgezet. Dankzij extra budget wordt de proef zelfs uitgebreid. 

De PvdA fractie Leidschendam-Voorburg is blij met de aanpak voor beschut werk die wethouder 

Nadine Stemerdink gaat starten. De beschutte werkplekken kunnen een opstap zijn naar een 

reguliere arbeidsrelatie, maar dat is niet voor iedereen mogelijk. Ook vrijwilligerswerk bij 

maatschappelijke organisaties zoals WOEJ stelt mensen in staat om te participeren. 

Delroy Blokland, raadslid PvdA: “De PvdA spant zich in om iedere inwoner van onze gemeente in 

staat te stellen om mee te doen. De aanpak van beschut werk zorgt er voor dat er ook budget is 

om hen extra begeleiding te geven. Ons streven is dat niemand noodgedwongen thuis hoeft te 

zitten.” 

In de gemeenteraad was zeer brede steun voor de aanpak beschut werk. De PvdA fractie heeft in 

de Raad afgesproken om in het najaar met de wethouder de voortgang en resultaten te bespreken. 

 

  

https://leidschendamvoorburg.pvda.nl/wieiswie/3delroy-blokland/
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BERICHTEN UIT DE STATENFRACTIE 

COALITIE WAKKER: PROVINCIE AAN DE SLAG 
door Ron Hillebrand, fractievoorzitter PvdA Zuid-Holland  
 

Toen wij vorig jaar bij de behandeling van de begroting betoogden dat een provincie met 

bijna meer dan een half miljard op de bank onverantwoord is in een tijd dat de samenleving 

schreeuw om een overheid die helpt problemen op te lossen en kansen ziet, stonden wij nog 

alleen. Inmiddels lijkt ons pleidooi voor een andere koers en meer ambitie langzaam aan 

gehoor te winnen. Ook andere partijen spraken deze maand uit dat zij een overschot van 

meer dan een half miljard te gortig vinden en dat zij met ons willen nadenken over hoe we 

meer geld kunnen inzetten voor een sterk en leefbaar Zuid-Holland. 

Toen de PvdA tijdens de behandeling van de Jaarrekening 2015 pleitte voor meer ambitie ten 

aanzien van het openbaar vervoer, het fietsplan en het versterken van de economische regio’s, 

reageerden de coalitiepartijen nog aarzelend. Vandaag, tijdens de behandeling van de Kadernota 

2017, bleek onze oproep wel degelijk gehoord te zijn: de coalitie is wakker en erkent dat een 

provincie met meer dan een half miljard op de bank mee moet helpen om problemen in de 

samenleving op te lossen en moet inspringen op kansen die zich voordoen. 

Voor de PvdA is een goed functionerend en betaalbaar openbaar vervoersnetwerk van essentieel 

belang voor de bereikbaarheid en daarmee ook de economische ontwikkeling van Zuid-Holland. 

Het voorstel van de coalitie om extra geld te investeren in de frequentie van buslijnen, zien wij 

als een stap in de goede richting en hebben we uiteraard van harte ondersteund. Een gemiste kans 

is het wat de PvdA betreft echter dat de betaalbaarheid van het openbaar vervoer in onze 

provincie het kindje van de rekening blijft. Alle inkomsten en uitgaven van de provincie staan 

sinds 2015 op de nullijn. De automobilisten die Motorrijtuigenbelasting betalen, hebben zelfs een 

forse lastenverlaging gekregen. Hoewel het voorstel van de PvdA om de OV tarieven de komende 

jaren te bevriezen, door de hele oppositie werd gesteund, kreeg het geen steun van de coalitie 

van VVD, D66, CDA en SP. 

Ook het door de PvdA bij de jaarrekening aangekondigde voorstel om extra geld te investeren in 

de fiets, kwam op tafel. Meer mensen op de fiets is goed voor het milieu en de bereikbaarheid en 

bovendien gezond. Naast het feit dat met deze extra middelen ruimte ontstaat om een aantal 

fietspaden aan te leggen waar cofinanciering voor gewenst is, kijkt de PvdA ook met belangstelling 

naar het proefproject voor een Overstapplaats auto-fiets-auto. Hiermee laat de provincie zien 

verder te denken dan alleen de dag vandaag. 

Ons verzoek om samen met lokale overheden, scholen en bedrijven extra inzet te plegen op het 

realiseren van meer stageplekken voor scholieren en studenten in Zuid-Holland, kreeg ook een 

meerderheid. En daar zijn wij blij om omdat op dit moment duizenden scholieren en studenten 

moeite hebben met het vinden van een stageplek, die noodzakelijk is om hun opleiding af te 

afronden en met een diploma van school te gaan. 

Ten slotte wordt er komend jaar geld gereserveerd om de economie te versterken door de 

uitvoering van gebiedsgerichte projecten. De PvdA had hier bij de Jaarrekening al om verzocht 

omdat we niet te begrijpen dat onze provincie maar mondjesmaat profiteert van de economische 

groei en het aantal mensen dat in onze provincie geen baan kan vinden, nog altijd zorgelijk hoog 

blijft. 
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Ondertussen heeft de fractie het idee dat we goed invulling geven aan een afspraak die we in het 

begin van deze periode met elkaar hebben gemaakt: het koesteren van de warme regionale 

contacten die we in de campagnetijd hebben opgedaan. In de regio’s moet immers de vertaling 

van ons provinciale werk naar de lokale situatie worden gemaakt. Wij denken dat we met onze 

vrijdagmiddag themabijeenkomsten, zoals Goed Wonen in Zuid-Holland en Heel Zuid-Holland 

Fietst, en onze tour langs de verschillende fracties, een mooie vorm hebben gevonden om 

maximaal gebruik te maken van alle oren en ogen in onze partij. De thema bijeenkomsten zijn 

inhoudelijk boeiend, druk bezocht en niet onbelangrijk, gezellig; de lijntjes tussen ons en de 

lokale fracties wordt steeds korter. 

Twee themabijeenkomsten wil ik graag onder jullie aandacht brengen. Op vrijdagmiddag 16 

september organiseren we een bijeenkomst over ‘Klimaatvriendelijke Steden’. Omdat in stedelijk 

gebied de warmte wordt opgeslagen in steen en asfalt, kan de temperatuur daar tijdens een 

hittegolf tot wel acht graden hoger oplopen dan op het platteland. Dat is slecht nieuws voor de 

gezondheid van met name ouderen, chronisch zieken en kleine kinderen. Om deze kwetsbare 

groepen te beschermen tegen zogenaamde ‘hittestress’ is het belangrijk dat in steden meer 

ruimte komt voor groen en water. Voorafgaand aan de themabijeenkomst maken we met 

partijgenoten een wandeling door Den Haag langs initiatieven die bijdragen aan een koelere stad. 

De tweede bijeenkomst vindt plaats op vrijdagmiddag 7 oktober en gaat over hoe we de 

economische groei in onze provincie kunnen bevorderen. Onze provincie profiteert nog maar 

mondjesmaat van de economische groei en het aantal mensen dat in onze provincie geen baan kan 

vinden, blijft nog altijd zorgelijk hoog. Omdat wij niet zien dat Gedeputeerde Staten met enige 

urgentie en ambitie aan dit thema trekt, willen wij graag met partijgenoten en deskundigen zelf 

tot een aanvalsplan komen. De resultaten kunnen naar wij hopen zowel lokaal als op provinciaal 

niveau worden ingebracht bij de begrotingsbehandelingen 2017. 

POLITIEKE AGENDA 
Augustus 2016 
Di 23 Open Raadhuisvond 

Do 25 Fractievergadering voor commissies 

Vr 26 Zomerborrel afdeling The Village, Voorburg 

Di 30 Raadscommissie Openbaar gebied  

September 2016 
Do 1 Raadscommissie Maatschappelijke activiteiten 

Di 6 Raadscommissie Algemene Zaken 

Do 8  Fractievergadering voor de Gemeenteraad 

Di 13 Raadsvergadering Leidschendam-Voorburg 

Vr 16 Klimaatvriendelijke steden, PvdA Zuid-Holland 

Di 20 Prinsjesdag 

Di 20 Open Raadhuisavond 

Do 22 Fractievergadering voor commissies 

Di 27 Raadscommissie Openbaar gebied  

Do 29 Raadscommissie Maatschappelijke activiteiten 

Bijeenkomsten fractie, commissies en gemeenteraad zijn openbaar en beginnen om 19.30 uur  

In Raadhuis Swaensteyn, Herenstraat 72 Voorburg.  

 

 


